

2021 總統盃黑客松教育部資料協力單位介紹 (1/3)

(2021 Presidential Hackathon- the Introduction of data collaboration partners)

一、機關名稱：教育部 (Ministry of Education)
(Agency)



二、可提供的資料類別：
(Available data categories)

1. 文、數字資料集 (各級學校、學生統計資料，終身學習 (如社區大學、補習班資料、社教機構資料)、環境教育與永續發展教育相關資料、預決算等)。
2. Open API(提供校園食材登錄高級中等以下學校午餐菜色、食材及其供應商相關資料等)。

- 1 Text and numerical datasets (including statistics of schools and students at all levels, lifelong learning (such as community colleges, cram schools, social education institutions), Related materials of environmental education and education for sustainable development, budgets, etc.)
- 2 Open API(Campus Food Ingredients Registration Platform providing lunch menu for senior and lower schools, ingredients and supplier related information, etc.)

2021 總統盃黑客松教育部資料協力單位介紹 (2/3)

(2021 Presidential Hackathon- the Introduction of data collaboration partners)



三、哪裡找得到：

(The place to find)

政府資料開放平臺 (<https://data.gov.tw>)

四、如何申請 / 取得：

(The way to apply/acquire)

免申請直接下載使用。

Download without application.

2021 總統盃黑客松教育部資料協力單位介紹 (3/3)

(2021 Presidential Hackathon- the Introduction of data collaboration partners)

五、運用案例 (Application Cases) :

萌典 Moedict
(<https://racklin.github.io/moedict-desktop/index.html>)



愛課程 – 社區大學課程 APP

